

Disclosure Department of the Egyptian Exchange,

Greetings,

Further to Article 29 of the Listing and Delisting Rules for Securities issued by the Board of Directors of the Financial Regulatory Authority for the year 2014, dated January 22, 2014, and with reference to the last paragraph of the aforementioned article, which stipulates the following:

"In all cases, persons addressed by the provisions of paragraphs one and four of this article must periodically disclose, on January 1st and July 1st, what each of them or their directly or indirectly related parties own, in accordance with the provisions of the aforementioned paragraphs".
Therefore, we inform you of the ownership stakes of Bayet El Khebra for Leasing Tecnolease – Fast Lease, which exceed 5% of the capital of these companies:

Company	Mohandes Insurance
Company code	EGS63041C015
Shareholder Name	Tecnolease – Fast Lease
Unified Code	
Number of Shares	41428571 Shares
Percentage	20.714%

This is dated December 31, 2025.

With highest regards,

Tecnolease – Fast Lease

الساده قطاع الافصاح بالبورصة المصرية
تحية طيبة و بعد ،،،

الحاقاً بالمادة 29 من قواعد القيد و شطب الاوراق المالية الصادرة بقرار مجلس ادارة الهيئة العامة للرقابة المالية لسنة 2014 بتاريخ 22 يناير 2014 و بالاشارة الي الفقرة الاخيرة من المادة المشار لها و التي تنص علي الاتي :

" في جميع الاحوال يجب علي الاشخاص المخاطبين بحكم الفقرتين الاولى والرابعة من هذه المادة الافصاح دوريا في اول يناير ويوليو عما يملكه كل منهم او اطر افهم المرتبطة بشكل مباشر او غير مباشر وفقا لاحكام الفقرتين المشار لهما "

لذلك نفيد سيادتكم بحصص ملكية شركة بيت الخبرة للتأجير التمويلي – تكنوليس - فاست ليس و التي تتجاوز 5% من رأسمال تلك الشركات :

المهندس للتأمين	الشركة
EGS63041C015	كود الشركة
تكنوليس - فاست ليس	اسم المساهم
	الكود الموحد
41428571 سهم	عدد الاسهم
20.714%	النسبة

و ذلك في تاريخ 2025-12-31

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

بيت الخبرة للتأجير التمويلي - تكنوليس - فاست ليس
Technolease
تكنوليس